
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 11/2023

Aika: 28.3.2023 Paikka: Huone 301c
kello 16:00 Otakaari 4

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Maiju Koponen
Sofia Ahola Miika Luhtamäki
Elias Pasanen Ella Koivisto
Tommi Karvonen Elias Peltola (sihteeri)
Aino Ylänne (S 8.2) Katariina Kokkonen (S 5.5) (P 14.1.)
Joonatan Seppänen (S 5.5.) (P 14.1.)

Poissa: Aino Juvakka

S/P = saapui/poistui kohdassa
1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 16:04.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Martti ilmoitti, että grilli toimii. Kiltahuoneen pihan siivousporukka tarkasti

grillin toimivuuden. Raati kiittää porukkaa pihan siivoamisesta.
5.2. Kontio avasi kirjeen Livonia Printiltä, joka oli Simo Kauppilan nimellä. Ahola

laittoi kyselyä Kauppilalle kirjeestä.
5.3. Peltola ilmoitti, että sakkoa viime viikon pöytäkirjasta sai Ylänne, Peltola ja

Ahola.
5.4. Ahola ilmoitti, että kiinteistö- ja ympäristöoikeuden tentti on mennyt läpi.
5.5. Tornivaara avasi kirjeen Oulun Ympäristörakentajakillalta.
5.6. Kontio avasi kirjeen Konica Minoltalta. Kontio selvittää mistä on kyse.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Samu Rotko
Senja Santala
Kaapo Niiranen
Pawel Winiarski
Päätös: Hyväksytään yllä olevat henkilöt killan jäseniksi.

6.2. Raadin palaute
Raati sai palautetta viime puolivuosijuhlassa ansiomerkkien
merkkaamattomuudesta kunniamerkkilistaan. Tornivaara sanoi että on



Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 11/2023

lisännyt nämä nettisivuille. Vanhoista toimareista tuli palautetta, että ne tulisi
päivittää killan nettisivuille. Raati päivittää nämä nettisivuille mahdollisimman
nopeasti. Positiivista palautetta sekä kehitysehdotus tuli killan
abimarkkinoinnista. Kehityksenä pidettiin IG:n mainoksissa postauksen
jakamista. Ahola mainitsi, että tätä käytiin läpi ja ei ollut budjettia varattuna.
Tullaan tulevaisuudessa huomioimaan. Peltola mainitsi, että Insinööritieteiden
korkeakoulun instagram jakoi postauksen stoorissaan.
Raati kiittää palautteesta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Pasanen: Henkisesti palauttava viikonloppu, mutta fyysisesti ei kovin
rentouttava.
Karvonen: Viikonloppuna oli mukavaa. To do lista tehtynä, ja ei stressaa
paljoa.
Peltola: Hyvää kuuluu ja kesätöiden saaminen vähentänyt stressiä
huomattavasti.
Ahola: Vähän väsyttää ja iso helpotus, että viimeinen tentti meni läpi.
Kokkonen: Paljon tekemistä erinäisistä asioista ja vastaiskuja on tullut moniin
asioihin. Isoja tapahtumia, jotka aiheuttavat paljon tekemistä.
Koivisto: Pikkuhiljaa kevätmania alkaa. Muutto edessä ja sai kesätöitä.
Stressaa jonkin verran.
Martti: Univajetta. Tehnyt töitä ja lähdössä perjantaina Lappiin. Siellä lomailee
sitten pelkästään ja rentoutuu.
Luhtamäki: Kevätpäiväntasauksessa oli todella kivaa ja lauantaina näki
kavereita.
Koponen: Viikonloppu meni hyvin ja näki siskoaan. Ihan ok menee.
Kontio: Kuuluu hyvää. Viikonloppuna oli vujuilla ja chillannut.
Seppänen: Hyvin menee ja pari viime viikkoa on ollut hyvin aikaa
prokrastinoida. Kurssien palautusten takarajat alkanut painamaan ja viime
vuoden rahastonhoitajan hommiin mennyt aikaa.
Juvakka: Tornivaara välitti Juvakan viestin: Menee hyvin ja ladut näyttää
hyvältä. Ei stressiä ja odottaa Hermannia kovasti.
Tornivaara: Kivaa olla pitkästä aikaa kokouksessa. Tehnyt paljon hommia ja
kiva että ei koko ajan ole reissussa.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. Norske Kimble -turnaus

Tornivaara mainitsi, että Kimble meni kaiken kaikkiaan hyvin.
7.2.2. Kotimaan Pitkä

Tornivaara mainitsi, että meni hyvin ja oli hauskaa.
7.2.3. Killan ylimääräinen kokous

Tornivaara kävi läpi ja mainitsi, että meni vain 45 minuuttia.
Kokouksen kunniajäsenen päätöksen takia olivat käyneet tapaamassa
killan uutta kunniajäsentä ja hän oli suostuvainen virkaan.

7.2.4. Stand up -yhteislähtö
Martti mainitsi, että kukaan ei ollut kertonut yhteislähdöstä selkeää
palautetta. Tornivaara sanoi, että oli törmännyt kiltalaiseen
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Kevätpäiväntasauksen jälkeen ja oli kuullut hyvää palautetta
yhteislähdöstä.

7.2.5. Fuksien wappusitsit
Kokkonen kertoi, että tapahtuma järjestettiin OK 20 yläkerrassa ja noin
90 henkilöä oli paikalla. Oli hyvin onnistunut ja kaikilla oli hauskaa.

7.3. Vujuviikon tapahtumat
Martti kävi läpi julkaistuja tapahtumia. Koponen kysyi tapahtumien
sponsoroinneista. Ilmeisesti sponsorien hankinnassa on ollut hankaluuksia..

7.4. Edellisessä kokouksessa avoimeksi jääneet asiat
Ei avoimeksi jääneitä asioita.

8. YHTEISET
8.1. Kiltahuoneen ja varastojen siivous

Tornivaara kertoi, että kiltahuoneen ja varastojen siivouksesta olisi hyvä
miettiä ajankohtaa. Ehdotti spring breakia siivoamiseen. Raati totesi, että
spring break ei ole sopivin ajankohta. Sovittiin ajankohdaksi helatorstai 18.5.
siivousprojektille.
Lisäksi syntyi keskustelua löytötavaroista ja niiden säilyttämisestä
kiltahuoneella.
Päätös: Löytötavaroita säilytetään kiltahuoneella tasan 2 viikkoa ja
tämän jälkeen tapahtuman järjestäjä hoitaa kierrätykseen.

8.2. Syksyn tapahtumien päivämäärät -paja
Tornivaara kertoi, että on aika suunnitella syksyn tapahtumien päivämäärät.
Sovittiin, että jokainen merkkaa raadin kansiossa olevaan taulukkoon ja
raadin kalenteriin syksyn tapahtumien päivämäärät 11.4. mennessä.

Siirrytään kohtaan 8.4.

8.3. Opiskelijoiden mielenterveyspäivä 19.4.
Tornivaara kertoi, että on ollut ajatuksena pitää aktiviteettia yhdessä
Maanmittarikillan kanssa. Selvitettiin ketkä pääsevät auttamaan järjestelyissä.
Tornivaara ilmoittaa killan yhdessä Maanmittarikillan kanssa ja menee
yhteyshenkilöksi tapahtumaan.

Siirrytään kohtaan 8.5.

8.4. Vastuuvapauden myöntämättömyyden seuraukset
Seppänen kertoi taustoja tapahtuneesta raadille. Hän on 25.2. laskenut
kassan, jolloin kassasta puuttunut noin 1200€ rahavaroja.
Toiminnantarkastajat ottivat yhteyttä AYY ja sieltä otettiin yhteys juristiin.
Toiminnantarkastaja Sampo Sainio kertonut suosittelevan tutkintapyynnön
tekemistä poliisille. Koivisto kysyi onko killalla paljon käteisliikennettä. Tähän
todettiin, että nykyään suuri osa liikkuu mobilepay kautta, mitkä ennen
menivät käteisellä. Tornivaara mainitsi, että käteistä tulisi tallettaa killan tilille.
Päätös: Tehdään rikosilmoitus kadonneista käteisvaroista.

Siirrytään kohtaan 14.1.
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8.5. Nettisivujen päivitys
Tornivaara mainitsi, että nettisivuilla olevia tietoja ja tapahtumia tulisi päivittää
ajantasalle. Sovittiin, että kaikki käyvät omat tietonsa läpi ja poistavat vanhoja
tapahtumia ja ilmoittautumistietoja nettisivuilta.

8.6. Henkselit
Päätös: Martti tilaa 12 kpl glitter henkseleitä raadille.

8.7. Vuosijuhlaedustukset
8.7.1. Kannunvalajat 78

Päätös: Raati ei osallistu vuosijuhlille ja kiittää kutsusta.
8.8. Uusi huomionosoitus

Tornivaara mainitsi, että kolmas kunnianosoitus hopeisen ja kultaisen
ansiomerkin rinnalle olisi kiva myös toimihenkilöitä ja muita kiltalaisia varten,
jotka ovat tehneet hyvää työtä tietyissä tapahtumissa/asioissa. Raati oli
samaa mieltä ja asiaan palataan Puoli-Hermannia varten.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Wappu

9.1.1. Suunnitelmat
Martti kertoi suunnitelmista bussista Prosessiteekkarien kanssa
Ullanlinnanmäelle. Karvonen kertoi, että on laittanut Swecolle viestiä
sponsoroinnista bussia varten. Sweco on ollut kiinnostunut asiasta.

9.1.2. Bussi
Martti kertoi, että bussista on kyselty tarjouksia ja odottaa vielä
vastauksia.

9.1.3. Vastuut
Sovittiin vastuiden jako avoimeksi asiaksi seuraavaan kokoukseen.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Mediakortti

Peltola ja Karvonen tekevät mediakortin, jotta saadaan markkinoitua killan
somenäkyvyyttä paremmin.

10.2. Kauramaitosponsori
Karvonen kertoi, että onko tietoa kauramaidon menekistä keväälle.
Selvitetään kulukorvauksien kautta arviota kauramaidon menekistä.

10.3. KP budjetti
Ei saanut rahoitusta säätiöltä, jonka takia budjetti on jäänyt 1000€ arvioitua
enemmän tappiolle.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. Wapun tapahtumien markkinointi

Tornivaara avasi sitä, että voisi olla mainostusta esimerkiksi Äpyn myynnistä
IG:ssä. Peltola kertoi suunnitelmistaan pitää somevastaavien kokouksen
lähiaikoina.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. IE-Perhe



Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 11/2023

13.1. ETCO-sitsit
Pasanen ja Ylänne kertoivat, että ovat auttamassa järjestelyissä.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Fuksikapteenien asiat

Kokkonen kävi läpi tapahtumia keväällä.

Siirrytään kohtaan 8.3.

14.2. ISOt
Koivisto kertoi, että seuraavan vuoden ISOt on valittu.

14.3. Tutoring meeting (englanninkieliset kandiohjelmat)
Koivisto kertoi, että eilen oli tapaaminen Insinööritieteiden korkeakoulun
oppimispalveluiden henkilökunnan kanssa.

14.4. FTMK-jutut
Koivisto kertoi, että eilen oli FTMK:n kokousta. Käsittelivät opasta ja
orientaatioviikkoa. Lähiaikoina tulossa historia- ja esiintymiskoulutusta.

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Maisteri ISOT

Tornivaara kertoi Juvakan terveiset: ISOja on saatu sopiva määrä ja otetaan
mielellään lisää, jos halukkaita.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut ja kulukorvaukset

Kontio kävi läpi pöytäkirjan liitteenä (LIITE 1) olevat laskut ja kulukorvaukset.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. RIL-gaala syksyllä

Ahola oli ensimmäistä kertaa RIL-nuorten johtoryhmän kokouksessa.
Kokouksessa mietittiin RIL-gaalaa ja sen mahdollista ajankohtaa syksyllä.
Tilakähmyt huhtikuun loppupuolella ja selvitetään asiaa siihen mennessä ja
ilmoitetaan tietoa heille.

19. M.E.T.A.
19.1. Kontio ehdotti, että fuksiryhmien budjetin allokointi voisi olla jaoteltu syksylle

ja keväälle erikseen. Tornivaara ehdotti, että 50€, joka on allokoitu
fuksiryhmän toimintaan käytetään vain syksyllä. Tähän voidaan tehdä
ohjeistus seuraavan vuoden ISOille ja näin saadaan budjetti pysymään
paremmin suunnitellussa.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon tiistaina vakiokokousaikaan klo 16:00.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
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21.1. Tornivaara päätti kokouksen ajassa 18:45.

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 28.3.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 28.3.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Koillis-Karvian
metsästysseura

KP-majoitus 300,00
(maksettu)

Maiju Koponen Tarvikkeita KP:lle 45,25

Maiju Koponen KP exculahja ja muutama muu 125,90

Maiju Koponen KP memu 11,96

Maiju Koponen Bussikuskin majoitus 16.-17.3. 104,50

Maiju Koponen Bussikuskin majoitus 15.-16.3. 37,40

Janne Suominen KP:n juomia 223,74

Aino Tornivaara Edustus Fuusio 62,70

Aino Tornivaara Edustus Vasara 17,82

Aino Tornivaara Edustus DG 26,40

Ilmari Oinonen 110 snapsilasit 733,58

Koskenkorvan trahteeri Museoesittely 99,00

Turun Tilausliikenne Oy Tilausajo 1945,00

Maiju Koponen KP kyplylä 493,00

Maiju Koponen Laastareita ensiapupakkaukseen 3,94

Aino Ylänne Fuksiryhmän eväät + PuuJK edustus 87,24

Aino Juvakka Pelletti edustus + lahja 62,80

Aino Tornivaara Eväät killan ylimääräiseen kokoukseen 30,22

Laura Aalto Hermannitoimituksen virkistys 100,27

Elias Pasanen KK vujuedustus 56,10

Ramzi el Geneidy Laulukirjatoimikunnan eväät 41,81

Rasmus Kontio Yhdistysrekisteriote PRH:lta 3,22

Pinpops Oy Jäsenpinssit 777,98

Petteri Niska Kahvi, maito, suodatinpussi 74,61



__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


